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AB.0002.10.2017 

 

Protokół XXXVI/17 

 

XXXVI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 20 października 2017 roku, 

która odbyła się w Ośrodku Kultury w Młynarach. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 11 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 14
00

, a zakończono o godz.15
00 

 

W sesji udział wzięli zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu: 

 

 Pan Marek Misztal – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary 

 Pani Lilla Kiljańska – Skarbnik Gminy Młynary 

 Pani Elżbieta Lisowska- Dyrektor Ośrodka Kultury 

 Pani Anna Strzelecka–  Dyrektor Szkoły Podstawowej w Błudowie 

 Pan Jan Radziszewski –  Dyrektor Szkoły Podstawowej w Młynarach 

 Pani Jadwiga Piekarska – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

 Pani Katarzyna Czyż – Dyrektor Przedszkola w Młynarach 

 Pan Bogdan Bielawski – Radca Prawny 

 

Ad. pkt. 1. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Młynarach radna Stanisława Szczepaniak otworzyła 

XXXVI nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Młynarach.  

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak stwierdziła, że obrady są prawomocne, 

gdyż na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczy 11 radnych.  
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Ad. pkt. 2  

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała wniosek złożony przez 

Burmistrza Miasta i Gminy Młynary o wprowadzenie do porządku obrad XXXVI 

nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach projektu uchwały w sprawie emisji 

obligacji komunalnych. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poddała pod głosowanie wniosek 

o wprowadzenie do porządku obrad XXXVI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w 

Młynarach projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych. 

 

Za przyjęciem wniosku głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała następujący porządek obrad: 

                                                                                  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2017- 2033, 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2017 r., 

c) emisji obligacji komunalnych. 

4. Zakończenie obrad. 

 

Ad. pkt. 3. 

 

a) Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2017-2033? 
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Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

nr XXXVI/233/2017 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 20 października 2017 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2017-2033. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XXXVI/233/2017 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

b) Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2017 r? 

 

Radna Maria Słomska poprosiła Pana Burmistrza o przybliżenie tematyki związanej 

z dofinansowaniem na budowę budynku przedszkola w Młynarach. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że całkowita wartość projektu wyniesie 3 134 204,69 zł, w tym 

dofinansowanie w ramach podpisanych umów 1 303 727,69 zł, tj. 41,6 % całkowitych 

kosztów. Dofinansowanie uzyskano w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Warmia i Mazury na lata 2014-2020 z działania 2.1 Zapewnienie równego dostępu do 

wysokiej jakości edukacji przedszkolnej oraz poddziałania 9.3.5 Infrastruktura edukacji 

przedszkolnej. 

Pan Burmistrz dodał, że tylko 9 gmin uzyskało dofinansowanie, a Gmina Młynary uplasowała 

się na 5 pozycji z najwyższą kwotą dofinansowania. 

 

Radna Maria Słomska zapytała Pana Burmistrza czy budżet Miasta i Gminy Młynary jest 

w stanie pokryć zapotrzebowanie finansowe na wszystkie zaplanowane inwestycje? 

 

Pan Burmistrz poinformował, że środki Unijne po 2020 r. prawdopodobnie zostaną 

ograniczone i należy wykorzystywać wszystkie możliwe dofinansowania na realizację 
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inwestycji. Jeśli Gmina panuje nad spłatą kredytów oraz nad gospodarką finansową, to nie 

należy martwić się wybiegając za daleko w przyszłość. 

 

Radna Renata Bednarczyk poruszyła temat przebudowy oczyszczalni ścieków w Młynarach -

wyboru najkorzystniejszego wariantu. Radna oznajmiła, że nie rozumie wyboru wariantu 

pośredniego, gdzie różnica kosztowa wynosi 1 000 000,00 zł przy dofinansowaniu na 

poziomie 90%. 

 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że różnica 1 000 000,00 zł pomiędzy wariantem II a III wynikała nie 

z różnicy stanu technicznego, ale z wydatku poniesionego na wybudowanie biurowca.  

 

Radny Karol Jóźwiak zaproponował, żeby temat przebudowy oczyszczalni ścieków 

w Młynarach był dodatkowym punktem w porządku obrad sesji Rady Miejskiej. 

 

Pan Burmistrz oznajmił, że spotkanie zorganizowane z autorem koncepcji przebudowy 

oczyszczalni ścieków w Młynarach nie było zagadnieniem jakie powinno zostać poruszone na 

sesji Rady Miejskiej. Nie jest związane z procedowaniem tylko z wyrażeniem opinii. 

Powyższy temat mógł zostatać poruszony na Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Młynarach. Pan Burmistrz wyjaśnił, że intencją do zorganizowania 

spotkania z ekspertem było założenie, by każdy z radnych Rady Miejskiej w Młynarach mógł 

zapoznać się z przedstawionymi koncepcjami przebudowy oczyszczalni ścieków w 

Młynarach. 

 

Radny Karol Jóźwiak poprosił Pana Burmistrza o przesyłanie informacji o terminie posiedzeń 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego wraz z materiałami pozostałym radnym 

niebędącym członkami Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej 

w Młynarach. 

 

Radna Renata Bednarczyk zapytała Pana Burmistrza o przeprowadzenie inwestycji na 

ul. Osińskiego. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że zostały przeprowadzone dwa postępowania przetargowe. 

Jedna z przedstawionych ofert została nierozstrzygnięta, druga opiewała na kwotę 
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500 000,00 zł wyższą niż wcześniej założono. Powyższa inwestycja zostanie zmieniona na 

zadanie wieloletnie. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

nr XXXVI/234/2017 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 20 października 2017 r. w sprawie 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2017 r 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XXXVI/234/2017 stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

c) Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie 

zaliczenia emisji obligacji komunalnych. 

 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

nr XXXVI/235/2017 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 20 października 2017 r. w sprawie 

zaliczenia emisji obligacji komunalnych. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

 

Za głosowało 9 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

 

Uchwała nr XXXVI/235/2017 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Radny Karol Jóźwiak poprosił Przewodniczącą Rady Miejskiej w Młynarach o przesyłanie 

zaproszeń na sesję nadzwyczajną Rady Miejskiej w Młynarach również do sołtysów. 
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Radny Karol Jóźwiak zapytał, czy do wykonania chodników przy rozpoczętej inwestycji 

drogowej w Młynarach zostanie użyta nowa kostka brukowa? 

Pan Burmistrz poinformował, że chodniki zostaną wykonane z nowej kostki brukowej. 

 

Radna Maria Słomska zapytała Pana Burmistrza, czy zostało wykonane odwodnienie na 

cmentarzu komunalnym w Młynarach? 

 

Pan Burmistrz poinformował, że odwodnienie na cmentarzu komunalnym w Młynarach 

zostało wykonane. 

 

Ad. pkt. 4.  

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak po wyczerpaniu porządku obrad 

zamknęła XXXVI nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Młynarach. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Alicja Jagiełło-Mularczyk 

 

 

 

 

 

 
 


